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DNEVNI RED I ZAKLJUČCI S 

12. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

ODRŽANE 31.08.2022. U 12:10 SATI 

 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Usvajanje dnevnog reda 

                                    3. Prehrana 

4. Osiguranje 

5. Financije 

6. Razno 

 

Ad.1) Nakon što je zapisnik s prethodne sjednice pročitan glasovanjem je jednoglasno prihvaćen. 

Ad.2) Predsjednica Školskog odbora postavlja pitanje prisutnim članovima Školskog odbora ima li netko  

prijedlog za nadopunu ili izmjenu ovako predloženog dnevnog. Nitko se ne javlja za riječ pa se nakon 

glasovanja konstatira da je današnji dnevni red jednoglasno usvojen. 

Ad.3) - Ravnateljica je prisutne izvijestila da se na provedeni javni natječaj za ručkove javilo samo 

Gradsko društvo Crvenog križa Grada Rijeke s ponudom 496.762,44 kn odnosno 65.961,71 euro. 

Stoga Ravnateljica predlaže zaključenje ugovora s Gradskim društvom Crvenog križa Grada Rijeke. 

Zaključak: Prisutni članovi jednoglasno usvajaju Prijedlog Ravnateljice. 

Po izvršenoj analizi utvrđeno je da sukladno novom ugovoru je potrebno povisiti cijenu pojedinačnog 

ručka s 19,00 kn tj. 2,52 eura na 24,50 kn tj. 3,25 eura. 

Zaključak: Prisutni članovi jednoglasno usvajaju Odluku o cijeni ručkova za 2022./2023. školsku godinu. 

-Ravnateljica je izvijestila prisutne da se na natječaj za pekarske proizvode javio samo Radnik Opatija, 

s njim smo jako zadovoljni, ali je i tu potrebno izmijeniti cijenu te se predlaže da cijena marende bude 

9,00 kn tj. 1,19 eura, a užina da bude 6,00 kn tj. 0,80 eura. 

Zaključak: Prisutni članovi jednoglasno usvajaju Odluku o cijeni marende i užine za 2022./2023. školsku 

godinu. 



Ad.4) Prisutni članovi jednoglasno odabiru ponudu Croatia Vita uz godišnju policu od 30,00 kn tj. 3,98 

eura po učeniku. 

Ad.5) Ravnateljica se osvrnula na svima poznatu financijsku situaciju Škole te je izvijestila prisutne da 

je Škola uspjela naplatiti 97% potraživanja od roditelja. 

Ad.6) - Ravnateljica je izvijestila prisutne da se očekuje redovan početak školske godine bez ikakvih 

epidemioloških mjera. Udžbenici još nisu svi stigli, ali hrvatski zbog poskupljenja, a talijanski jer nisu 

dostupne dostatne količine tiskanih materijala. 

-Ravnateljica je izvijestila da je Škola u drugoj polovici srpnja imala nenajavljenog i nepozvanog 

posjetioca. Naime, naša spremačica je po dolasku na posao utvrdila da nepoznata muška osoba spava 

u školskoj dvorani Licea, dok je ona pozvala domara osoba je pobjegla. Policija je izvršila očevid. Još je 

dvaput nakon toga pokušao ući u Školu. Policija je rekla da to nije ništa neobično, da u gradu ima jako 

puno beskućnika, osobito otkada je zatvoreno skladište HP-a na Žabici. 

- Na direktan upit dr. Rene Ravnateljica odgovara da u Školi nema upisanih učenika iz Ukrajine. 

-Okončanje sjednice odgođeno do dovršetka otvorenih natječaja za zapošljavanje.  

19. rujna 2022. godine prisutni jednoglasno prihvaćaju prijedlog Ravnateljice za uređenje radnih 

odnosa. 

 

Sjednica je zaključena 19. rujna 2022. godine u 11:30 sati. 
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